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内容概要

　　听力理解讲前测评、听力理解追分讲练、短对话追分——熟悉句式语气、建议句式、比较句式、
推测句式、转折语气、虚拟语气、反问语气、长对话追分——把握设题环节、对话的开头、结尾处、
对话中一问一答处、对话中逻辑关系处、对话中建议、意见处、对话中比较、对比处、对话中举例、
列举处⋯⋯
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章词汇抢时讲练　第七章　短句问答讲前测评　第八章　短句问答追分讲练　第九章　短句问答抢时
讲练　第十章　篇章阅读讲前测评　第十一章　篇章阅读追分讲练　第十二章　篇章阅读抢时讲练第
四篇　综合测试　第一章　完型填空讲前测评　第二章　完型填空抢时讲练　第三章　完型填空抢时
讲练　第四章　句子翻译讲前测评　第五章　句子翻译追分讲练　第六章　句子翻译抢时讲练第五篇
　高分考场
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章节摘录

　　More and more, the operations of our businesses, governments, and financial institutions are controlled by
information that exists only inside computer memories. Anyone clever enough to modify this information for his
purposecan gain substantial rewards. Even worse, a number of people who have done this and been caught at it
have managedto get away without punishment.　　Of course, we have no statistics on crimes that go undetected.
But it's disturbing to note how many of the crimeswe do know about were detected by accident, not by systematic
inspections or other security procedures. The computer criminals who have been caught may be the victims of
uncommonly bad luck.　　For example, a certain keypunch （键控孔机）operator complained of having to
stay overtime to punch extracards. Investigation revealed that the extra cards she was being asked to punch were for
dishonest transactions. Inanother case, dissatisfied employees of the thief tipped off（告密）the company that was
being robbed.　　Unlike other lawbreakers, who must leave the country, commit suicide, or go to jail, computer
criminals sometimes escape punishment demanding not only that they not be charged but that they be given good
recommendationsand perhaps other benefits.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　考试高分＝70%实力+30%技巧　　追分讲练，夯实做题必备实力　　抢时讲练，熟悉做题适用技
巧　　分析做题中间存问题　　夯实每个题型所需能力　　熟悉每个题型可用技巧　　练习标准试题
融会贯通
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